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Verksamhetsberättelse år 2024 

 

Botvidsbygdens Släktforskarförening 
 

Styrelsen för Botvidsbygdens Släktforskarförening (BSF) får härmed avge följande  
verksamhetsberättelse. Vid årsmötet den 20 mars och konstituerande styrelse- 
sammanträdet samma dag valdes följande styrelse och övriga funktionärer för år  
2024: 
 
Ordinarie ledamöter:   Suppleanter: 
Carin Johansson - ordförande  Kjell Hanses 
Sara Lager – v. ordförande      
Inger Feldhofer – kassör 
Anita Karlsson – sekreterare 
Mats Johansson –webbansvarig 
Monica Andersson 
Charlotta Eskilson 
      
Ann Johansson och Kicki Frisk har varit revisorer. Rolf Werner och Lis-Beth Sagen har 
utgjort valberedning. 
 

Föreningen hade vid årets slut 171 medlemmar. 21 medlemmar har lämnat föreningen 

och 12 har tillkommit.  
 

Styrelsen har under året haft tio protokollförda sammanträden utöver årsmötet och 
efterföljande konstituerande möte.  
 
Årets medlemsträffar har haft följande program och antal deltagare: 
 
21/2 ”De sista bödlarna; en yrkeskårs upplösning”  
 Isak Lindström berättade om denna föraktade yrkeskår. 
 33 deltagare 
 
20/3 Årsmöte 

Före mötet lyssnade vi på kommunarkivarie Martin Ståhl som berättade om 
att transkribera och digitalt tillgängliggöra kommunens historiska 
arkivmaterial. 
Efter mötet tittade vi på några gamla filmer från Filmarkivet.se. 
40 deltagare 
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24/4 ”Från gravvalvsvarligt till dödskul, del 2” 
 Lennart Palm berättade. 

 31 deltagare 
 
22/5 Studiebesök till Blockmakarens Hus på Stigbergsgatan.  

15 deltagare. 
 
14/9 Studiebesök till Åkers Styckebruk, arkiv och museum.  

18 deltagare. 
 
30/10 ”Att åldras i det gamla bondesamhället” 

Calle Lindström berättade om hur det var att bli gammal förr.  
40 deltagare. 

 
27/11 ”Angerstein, industrispionage under 1700-talet” 

Karin Borgkvist Ljung berättade den spännande historien om Reinhold 
Rücker Angerstein. 
27 deltagare. 

 
Torpprojektet drivs som ett samarbete med Botkyrka Hembygdsgille (Gillet).  Vår 
förening dokumenterar de personer som har levt och verkat på de torp som funnits i vår 
hembygd. Gillet bidrar med bildmaterial. Under året har det tillkommit ett torp och nu 
finns 103 torp upplagda på vår hemsida.  
 
Under våren höll Mats Johansson en fortsättningskurs i släktforskning i samarbete med 
PRO Tullinge och en fortsättningskurs i släktforskning i Seniorhuset tillsammans med 
Sara Lager. Inger Feldhofer genomförde en nybörjar/fortsättningskurs i Min Släkt 
tillsammans med Kjell Hanses. Carin Johansson och Inger Feldhofer höll ett DNA-café 
vid ett tillfälle. 
Under hösten genomförde Mats Johansson en fortsättningskurs i släktforskning i 
samarbete med PRO Tullinge i Seniorhuset. Tillsammans med Sara Lager höll han också 
ytterligare en fortsättningskurs i släktforskning i Seniorhuset. Inger Feldhofer startade en 
nybörjarkurs i släktforskning tillsammans med Sara Lager och Monica Andersson. Den 
kursen kommer att ha de sista träffarna januari 2025.    
                                                        
Under Seniorveckan i september deltog Sara Lager, Monica Andersson, Inger Feldhofer 
och Carin Johansson vid Seniorhusets Öppet hus den 18/9. 
 
Föreningen deltog i Salemsdagens aktiviteter den 31/8 där Sara Lager och Anita Karlsson 
bemannade vårt utställningsbord. 
 
Sara Lager ingår i Seniorhusets nybildade säkerhetsgrupp där även SeniorNet, PRO och 
SPF ingår. 
                                                         
Forskarrummet har hållit öppet på måndagseftermiddagar och onsdagskvällar enligt 
schema som funnits tillgängligt på vår hemsida. Det har dock varit färre besökare än 
vanligt. Där finns ett antal persondatorer, handböcker utgivna av Släktforskarförbundet 
samt tillgång till mer erfarna släktforskare. 
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Vi tar hem Släktforskarförbundets böcker i kommission för försäljning till våra 
medlemmar. 
 
Vår hemsida www.botvid.org är en viktig och välbesökt informationskanal. Speciellt 
viktigt är det med möjligheten att kunna komma ut med information med kort varsel. 
Hemsidan har uppdaterats när det funnits ny information och medlemmar som så önskat 
har fått e-post om detta. 
 
Botvidsakuten (frågor och svar via e-post) är en etablerad service för våra medlemmar. 
Det finns också möjlighet att få ett digitalt Zoom-möte. Vanligaste frågan är hjälp med att 
läsa svårtydd text. 
 
Charlotta Eskilson deltog i Släktforskarförbundets samrådskonferens som höll digitalt 
den 16 mars. 
Släktforskarförbundets riksstämma hölls i år i Malmö i augusti. Tyvärr hade vi inte 
möjlighet att närvara.  
 
Vårt digitala medlemsblad BSF-nytt har kommit ut med sju nummer under året. Det 
distribueras via epost till våra medlemmar samt på vår hemsida. 
 
 
 
Carin Johansson  Sara Lager  Inger Feldhofer  
   
 
 
Anita Karlsson Mats Johansson  Monica Andersson  
 
 
 
Charlotta Eskilson Kjell Hanses   

http://www.botvid.org/

